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Protokoll styrelsemöte, 231114 

 
Närv: Agneta Lindberg, Gunilla Lööw Östning, Kerstin Bjarby, Lena Bröms Burman, Elsie Mas, 

Eva Jonsson, Kerstin Sjöberg, Sten-Åke Karlsson.  

Frånvarande: Stig Jakobsson (adj.), Urban Näsgården(adj.) 

 

A FORMALIA 

 

§1  Eva öppnade mötet  

 

§2  Föredragningslistan för godkännande. Till justerare valde Sten-Åke  

 

§3  Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

B BESLUTSÄRENDEN 

 Att ta 80 kronor i inträde på julträffen. 

 

 

C LÄGESRAPPORTER 

 

§4 Ekonomi och  medlemsfrågor 

Ekonomi: Elsie rapporterade om ekonomin och den ser bra ur. Vi har fått ett lokaltbidrag på 

drygt 5000 kr. 

Medlemsfrågor:  Eva har ringt alla nya medlemmar. Vi har nu 394 medlemmar. Träff för nya 

medlemmar i januari. 

 

§5  Förbund och distrikt   

Förbund: Inget att rapportera 

            Distrikt: Inget att rapportera 

  

§6  Verksamhetsgrupper: KPR. Patientråd. Trafik/BRÅ 

Kerstin rapporterade från ett möte med övriga pensionsorganisationer. Nästa möte för KPR 

sker 28/11, Kerstin redogjorde för frågorna som ska tas upp och svaren redovisas på nästa 

möte. 

Lena rapporterade från patientrådet och anteckningarna läggs ut på hemsidan. 

Trafik/Brå har lagt ut information på hemsidan. 

  

§7  Övriga grupper: Klubbvärdar. Programgrupp (inkl friskvård) Informationsgrupp. 

Hörsel/Läkemedel. Valberedning 

 Programgruppen rapporterade om kommande aktiviteter- 

 Kerstin S är ansvarig för klubbvärdarna kommer att se över organisationen och ev. utse 

delansvariga. 

 IT-café - 6 deltagare och ny träff är planerad till 22/11. 

  



§8  Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter 

            Utvecklingsarbete 

Föreningens aktiviteter Inför Musik i advent är allt klart. 

 Medlemsträff 13/12.Klart med luciatåg. Inträde 80 kr (inkl. i lott) 

Nästa annons ska vara klar 27/11. Info om parkeringsavgifter ska tas 

med. 

Planering av årsmöte 2024 påbörjades med datum och 

arbetsfördelning. 

Utvärdering av medlemsträffen i Övermo. En uppskattad träff. 

Diskussion om byte av lokal för medlemsträffar. Tas upp med ST 

Persgården på tisdag. 

  

D  ÖVRIGA FRÅGOR 

 

§9  Övriga frågor 

  

§10 Nästa möte och fika tar styrelsemöte är 6/12 13,30 och fika tar Sten-Åke 

 

§11.      Sammanfattning av dagens möte. Åtgärdslista. Hemsida. Ev. annons. FB.     

anslagstavla 

 

 

  

E  MÖTET AVSLUTAS 

 

§12  Mötet avslutades 

 

 

 

Leksand den 15/11 2023 

 

 

 

……………………………...                                      …………………………………... 

Eva Jonsson, ordförande      Lena Bröms Burman, sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 .………………………………………. 

Sten-Åke Karlsson 


